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Kowalczyk: Nie prowadzimy prac nad podatkiem handlowym

  

"W tej chwili nie trwają żadne prace nad nową wersją podatku handlowego - dlatego, że ta ostatecznie
wypracowana, która został uchwalona przez parlament, była skonsultowana z przedstawicielami handlu.
Mogę nawet powiedzieć, że jest wspierana ta wersja podatku handlowego przez przedstawicieli
handlowców, więc trudno pracować teraz nad inną" - powiedział Henryk Kowalczyk, szef Komitetu
Stałego Rady Ministrów Henryk Kowalczyk w radiowej Trójce.

We wrześniu KE wszczęła postępowanie o naruszenie unijnego prawa przez Polskę w związku z
wprowadzeniem podatku od sprzedaży detalicznej, ponieważ zdaniem Brukseli może on faworyzować
mniejsze sklepy. Komisja wydała nakaz zawieszenia stosowania podatku. Na początku grudnia ub. roku
Polska zaskarżyła decyzję KE  do Trybunału Sprawiedliwości UE.
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